

MÉNAGE À L'ÉGLISE / CHURCH CLEANING

Week of Mar. 10, 2024

Brigitte & Chris Sierens (captain)
Estelle & Roland Van Deynze

Week of Mar. 17, 2024

Cheryl & Michel Routhier (captain)
Michelle & Alain Grenier

Week of Mar. 24, 2024

Laurie & Gilbert Mabon (captain)
Corinna & Maurice Grenier

Week of Mar. 31, 2024

Murielle & Joe Sierens (captain)
Claire & Ken Clark



This month we keep in our prayers;

Let us pray for those of our community who are sick or in need of our comfort:

Please notify Father Marcel (204-744-2527) of anyone you know who is sick or has been hospitalized, or if a member of your family wishes to receive the Sacrament of the sick.

Si vous connaissez une personne malade ou hospitalisée, ou si un membre de votre famille désire recevoir le sacrement des malades, svp avvertir L'abbé Marcel (204-744-2527).

CONFESSIONS :

L'abbé Marcel est disponible pour les confessions le jeudi matin de 9h30 à 10h00.
Il est disponible le samedi de 18h45 à 17h15 et est également disponible sur rendez-vous.

CONFESSIONS :

Father Carrière is available for confessions Thursday morning from 9:30 a.m. to 10:00 a.m.

LITURGICAL MINISTRIES / MINISTÈRES LITURGIQUES

Mar. 16, 2024

Welcome:
Readings: Alice Pittet

17 mars, 2024

Accueil: Lucille Bessette
Lecteur: Gisèle Timmerman, Huguette Boulet

Mar. 23, 2024

Welcome :
Readings: Corinna Rivard

24 mars, 2024

Accueil: Guylaine & Dominique Boulet
Lecteur : Lucille Bessette, Michelle Grenier

PART-À-DIEU / GOD'S SHARE (SUNDAY OFFERINGS)

March 3, 2024: \$975.00. Your generosity is greatly appreciated! Merci! / Thank you!

MARCH 9 / 10 MARS 2024

PAROISSE NOTRE DAME DE LA NATIVITÉ PARISH



Adresse courriel/Email address: pndnsom@gmail.com

Website address : somerseimbparish.ca

Nouvelles Hebdomadaires / Weekly News Bulletin: communications@archsaintboniface.ca

L'abbé Marcel Carrière prêtre-curé/Pastor email – marcelpretre@gmail.com

Yvette Talbot secrétariat / Secretary ☐ **204-744-2527**

Parish Pastoral Council members / membres du CPP:

Lauraine DeMaré, Lucille Bessette, Gérald Talbot & Brigitte Sierens

Parish Finance Committee members / les membres du CAE: Gerry Archambault, Alice Pittet & Alain Grenier.

Intentions de messes / Mass intentions

Sat (9) 10:00am (manor)

Sat (9) 7:30pm

Dim (10) **StL** 9:00am

Dim (10) 11:00am

Mar (12) 7:30pm

Mer (13) **StL** 9:00am

Thurs (14) 9:00am

9:30am

Fri (15) 9:00am

Sat (16) 10:00am (manor)

Sat (16) 7:30pm

Dim (17) **StL** 9:00am

Dim (17) 11:00am

Mar (19) 7:30pm

Mer (20) **StL** 9:00am

Thurs (21) 9:00am

9:30am

Fri (22) 9:00am

+ Cecile Geirnaert – Cecile Hacault

Intentions of parishioners – L'abbé Marcel

+ Étienne & Rita Rondeau – offrandes aux funérailles

+ Greg Gaudet – Alain & Michelle Grenier & famille

+ Michel Picton – offrandes aux funérailles

+ Rita Grenier – Guy & Lise Grenier & Diane Gaultier

+ Cecile Geirnaert – funeral offering

Adoration

+ Rosaire Beaulac – funeral offering

+ Mona Messner & Paul Lapointe – Hermance Messner

+ Rose Van De Kerckhove – the family

+ Henri Picton – offrandes aux funérailles

Intentions aux paroisiens/nes – L'abbé Marcel

+ Céline Carrière – L'abbé Marcel

+ Étienne & Rita Rondeau – offrandes aux funérailles

+ Lucille Gaudet – offrandes aux funérailles

Adoration

+ Rosaire Beaulac – funeral offering

CÉLÉBRATIONS COMMUNAUTAIRES DU SACREMENT DE LA RÉCONCILIATION.

Nous aurons nos célébrations le **mercredi 13 mars** :
Somerset à **19h00** – bilingue.
St-Léon à **20h30** – en français.
Venez en grand nombre.

COMMUNITY CELEBRATIONS OF THE SACRAMENT OF RECONCILIATION.

Our celebrations will be held on **Wednesday March 13th**.
Somerset at **7:00 p.m.** – bilingual.
St-Léon at **8:30 p.m.** – in French.
Join us for this celebration.

CHEMIN DE LA CROIX

Une méditation du Chemin de la Croix aura lieu à 11h00, au Manoir, chaque vendredi du Carême.

WAY OF THE CROSS

A meditation of the Way of the Cross will take place, at 11:00am, at the Manor, every Friday during Lent.

POURQUOI LA DATE DE PÂQUES CHANGE TELLEMENT D'UNE ANNÉE À L'AUTRE ?

Voici comment la date est choisie : Pâques est le premier dimanche après la première pleine lune du printemps. La pleine lune est le 25 mars. Pâques est le 31 mars.

THE DATE WE CELEBRATE EASTER CHANGES A LOT FROM YEAR TO YEAR. WHY?

Here is how the date is chosen: Easter is celebrated the first Sunday after the first full moon of spring. The full moon is on March 25. Easter is March 31.

Messe chrismale diocésaine – le 26 mars 2024

Tous sont invités à participer à notre célébration annuelle de la Messe chrismale diocésaine, une célébration pendant laquelle les prêtres de notre diocèse renouvellent leurs promesses sacerdotales et les huiles saintes qui seront utilisées lors des sacrements de l'année à venir sont bénites. Cette messe présidée par Mgr Albert LeGatt aura lieu dans la Cathédrale Saint-Boniface le mardi 26 mars 2024 à 19 h 30.

Diocesan Chrism Mass – March 26, 2024

Everyone is invited to join us in this year's celebration of the Diocesan Chrism Mass, a celebration during which the priests in our diocese renew their priestly promises, and the Holy Oils to be used in the sacraments throughout the upcoming year are blessed. This Mass will take place in the St. Boniface Cathedral at 7:30 PM on Tuesday, March 26, 2024.

DÉVELOPPEMENT ET PAIX – LE COURAGE DE NOURRIR L'ESPOIR

Lors de la IV^e Rencontre mondiale des mouvements populaires, le pape François a prononcé ces mots : « (...) vous avez la capacité et le courage de susciter l'espérance là où n'apparaissent que le rejet et l'exclusion. » Ce sont ces paroles qui ont inspiré le thème « Nourrir l'espoir » et qui sera le thème porteur de notre travail pour les 5 prochaines années. Le courage de nourrir l'espoir s'enracine dans des actions petites et grandes. Car pour chasser l'angoisse et le désespoir, il vaut mieux agir. Chacune de nos actions a un effet positif sur nous, nos voisins, notre grande famille humaine, nos enfants et leurs descendants. Ce Carême, que ferez-vous pour Nourrir l'espoir ?
Joignez-vous à notre campagne : devp.org/careme.

DEVELOPMENT AND PEACE – THE COURAGE TO CREATE HOPE

To delegates at the 4th World Meeting of Popular Movements, Pope Francis said, "...you have the ability and the courage to create hope where there appears to be only waste and exclusion." These are the words that inspired the choice of "Create Hope" as a five-year guiding theme at Development and Peace — Caritas Canada. The courage to Create Hope is rooted in actions big and small. For to drive away anguish and despair, it is best to act. Every action we take has a positive effect on us, our neighbours, our great human family, our children and their descendants. What will you do this Lent to Create Hope?
Join our campaign at devp.org/lent.

POSTE COMBINÉ : ADJOINT.E ADMINISTRATIF.VE ET COMPTABLE

La Paroisse Notre Dame de la Nativité est à la recherche d'une personne qui serait **Adjoint.e administratif.ve. et Comptable** Les responsabilités sont les suivantes : la publication du bulletin paroissial hebdomadaire, la tenue des registres de la paroisse, le travail de secrétariat pour les cimetières et les tâches qui lui seront confiées par le curé : et la tenue des livres de la paroisse. Le poste est à temps partiel : 30 heures par mois. L'horaire est flexible. Le salaire est négociable. Entrée en fonction : dès que possible.
Si le poste combiné vous intéresse, S.V.P. envoyer votre CV à l'abbé Marcel Carrière au courriel suivant : marcelpretre@gmail.com.

COMBINED POSITION: ADMINISTRATIVE ASSISTANT AND BOOK-KEEPER

Paroisse Notre Dame de la Nativité Parish is looking for a person who would be **Administrative Assistant and Book-keeper**. Here are the main responsibilities: publishing the weekly parish bulletin, filling out the parish registers, secretarial work for the cemetery and other responsibilities delegated by the pastor: as well as the accounting responsibilities for the parish. This is a part time position: 30 hours a month. Flexible schedule. Salary is negotiable. Starting date; As soon as possible.
If this combined position is of interest to you, please send your resume to Father Marcel Carrière at my E-Mail address: marcelpretre@gmail.com .